

西雅圖台語基督教會

Seattle Formosan Christian Church

10:00 am 第一堂台語禮拜 1st Service in Taiwanese at Church

10:30 am 第二堂英語禮拜 2nd Service in English at Church

13:30 pm 第三堂國語禮拜 3rd Service in Mandarin at Eastside

主任牧師: 鄭溢恩牧師 Rev. Ian Cheng | 425.623.2824 | ian@seattlefcc.org

助理牧師: 梁景涵傳道 Pastor Jim Liang | 206.384.1845 | jim@seattlefcc.org

October 26th, 2014

事工報告

1. 感謝葉惠媛傳道今日的證道。本堂鄭牧師今日外出南區證道堂領會，台語成人主日學由助教同工主理。
2. 自下週主日起東區國語禮拜即將要開始固定聚會，在國語禮拜的時間也會同時提供幼兒看顧及兒童主日學，並備有專車來回 UW 華大校園接送學生，請弟兄姐妹踴躍邀請（利用教會明日會寄出的邀請 E-mail、臉書連結及教會印製的小卡片）住於東區的朋友和學生們來參加聚會。
3. 感謝主及同工們追求靈性成長的心志，在國語禮拜開始的第一個主日禮拜後，隨即開始第一堂的國語成人主日學，本季將查考「撒母耳記上、下」至 12 月底，明年第一季將繼續與台語主日學同步查考「列王記上、下與歷代志上、下」等舊約歷史書。
4. 想要成為一個耶穌的門徒？想要能領人信主？教會第一期門徒訓練採開放報名，有志參加第一梯次門徒訓練者、詢問及報名請洽鄭牧師，有志者請盡快報名。
5. 想要增進你的服事？想要能幫助新信主的基督徒嗎？教會第二期門徒訓練採遴選制，凡已參與過門訓的弟兄姊妹，牧師會依據需要跟進進階的門徒訓練，內容包括：靈修操練、明白神的旨意、護教學、解經學 (I)，預定於十二月份開始，有志者請回鄭牧師的邀請 Email。
6. 11/9 教會大清掃，事工分配會貼在佈告欄上，請大家預備心。
7. 日光節約時間將在 11/02 結束；請記得在 11/01 晚間睡覺前將時間往後撥慢一個小時。
8. 兒童主日學老師/助教第一階段培訓課程——時間：11/01（星期六）下午一點至兩點半；地點：教會；兒童事工專業教師：Karin Fleegal；培訓內容：如何教導聖經經節，帶歌，帶活動以及教室管理等等。對兒童事工有負擔的，現任主日學的老師或是助教，請不要錯失這個學習裝備的機會。為了準備培訓教材，請在 10/30 日前向 Karin Kuo（芃圻）報名。

教會禱告會——週三晚上七點三十分：西雅圖區地點@ 教會；東區地點@ St. Peter 教會 (Bellevue - NE 8th & 172nd)。將由教會牧職同工輪流帶領，請各團契小組負責同工及教會兄弟姐妹踴躍參加。

第四季成人主日學：「符類福音平行經文研究」，已自 9 月 28 日開始，共計 11 課，請大家踴躍參加。

團契 / 關懷組

[團契 PIC]：請各團契/小組 在 11/23 日前選出明年度負責人。[待產家庭]：請兄弟姐妹為 Tom & Donghui (二月)、國樑 & Jessie (二月) 兩家庭代禱願待產間一切平安順利。[新婚誌喜]：1. Eddie & Louise Hsieh 的公子 Alex 已在 10/25 星期六在加州與 Laura 舉行婚禮，恭喜！願主賜福。2. 時洲兄、敏珠姐的公子 Charles 定於 11/15 將在台北基督學院與 Ivy 舉行婚禮，願主看顧一切準備工作順利。

請繼續為有病痛的兄弟姐妹康復代禱：黃陳娥姐妹、陳忠厚牧師、張教授、Mrs. Mary Christie (Bellevue High 數學老師)、南薰的外公、黃麗華姊、吳文雄牧師、劉師娘、柏齡兄、彩玉姐等；並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱：明莉姊的婆婆、麗雅姊的爸爸、Sandy 的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親。求主施恩醫治，早日恢復健康。

為教會事工及兄弟姐妹身心靈的需要，關懷組成立 Prayer Corner。若有需要被代禱的或有代禱事項請洽禱告同工：蕊芬牧師娘、Tim、Kai、Karin、純卉姐、洪雪姐、秀蘭姐、敬鳳姐。會堂外設有代禱箱，歡迎兄弟姐妹使用，同工將為您祈禱。

豆腐/聖誕兒童行動：「施比受更有福」，在未來數週內，「豆腐」會為這事工募集玩具、學校用具、衣服、家用品與糖果等並分裝在禮物鞋盒內，最後會轉交撒瑪利亞人基金會的宣教士分送第三世界的兒童作聖誕禮物。物品捐獻請投入大廳的捐贈箱，金錢捐獻請開支票給教會並註明 Operation Christmas Child，募集的捐款會在扣除運費後，全數用於購買聖誕禮物，請大家愛心捐助填滿捐贈箱，讓第三世界的兒童也能感受神的愛。

社區服務：Obamacare 醫療保險計劃的 2015 年度公開參保期即將於 11/15 開始開放申請，教會特邀非營利組織「國際診所」 International Community Health Services (ICHS) 派員來教會向會友及社區朋友講解全民健保計劃的詳細內容及申請資格，講解會及個人申請協助安排如下——講解會：11/9 台語禮拜後 12:30 - 1:15 p.m. 於教；11/9 國語禮拜後 3:00 - 3:45 p.m. 於東區。另外 ICHS 專員也將於 11/22 於教堂提供免費填表與申請的協助，每一個申請時間為 40 分鐘且需事先預約，若會友或社區朋友於講解會完認為符合資格者，可於講解會後與 ICHS 專員訂定 11/22 的預約時間，帶齊文件照約定時間來教堂辦理申請，所有服務與任何保險公司無關也不收任何費用。

Announcement

1. Children Sunday School Teacher / TA Training - Date and Time: 11/01 (Saturday) 1pm - 2:30pm; Location: church; Children Ministry Professional Teacher: Karin Fleegal; Training : How to teach Bible Verse, songs, lead related activities and classroom management. If you are interested in Children Ministry or current Children Sunday School's teacher or TA, please Attend this special training, and sign up with Karin Kuo by 10/30/2014.
2. Mandarin service will start next Sunday at eastside location. We will provide Children ministry during the service hours and also the transportation from and back to UW campus. Please invite your friends who live in eastside and students to come and join our worship.
3. Thankful to God and co-workers' desire of seeking spiritual growth, A Mandarin Adult Sunday School will also start on the first Sunday after the Mandarin service. We will study "1 & 2 Samuel" till the end of this year, and will continue to study more OT history of "1 & 2 Kings, 1 & 2 Chronicles" in 1st quarter of next year.
4. Want to be a Christ's disciple? Want to be able to lead people to Christ? Brothers and sisters who are interested in Church's 1st session of discipleship training, please contact Pastors for information and registration ASAP.
5. Want to improve your serve? Want to be able to help new Christian? Brothers and sisters who have completed 1st session of Discipleship, Pastor Cheng will follow-up with new training sessions on a selective basis. A new training includes Devotion Training, Discerning God's Will, Apologetics, Exegesis (I) and is scheduled to start in December.
6. 11/9 will be the church cleanup day. Assignments will be posted. Please come prepared.
7. Daylight Saving Time ends on 11/02, before you go to bed on 11/01, please remember to move one hour back on your clock.

[SFCC Prayer Meeting]: Church prayer meeting schedule has been changed to Wed. evening 7:30, Seattle area prayer meeting @ church; Eastside area prayer meeting @ St. Peter church (Bellevue - NE8th & 172nd]. Our church pastoral staff will take turn to lead these prayer meetings. ALL fellowship / small group PICs, brothers and sisters are encouraged to join in this important ministry.

[Fourth Quarter Adult Sunday School]: The theme is "Synoptic Gospels Parallel" New class will start on Sept. 28th and has 11 lessons in total. Please prepare your heart and reserve your time to join us.

[FELLOWSHIP / CARING]:

1. 2015 PIC: Please elect new PIC for your fellowship / small group by 11/23. Please contact Elise, eliselee@gmail.com if you have questions.
2. Please pray for families who are expecting: Tom & Donghui (Feb.'15) and Zenus & Jessie (Feb.'15)
3. Congratulations to Alex & Laura Hsieh on their wedding yesterday. They had their wedding ceremony in California. May God bless them as they start their new lives together.
4. Congratulations to Uncle Mark & Aunt Sache's family. Charles, their son is getting married to Ivy on 11/15 in Taiwan.

Please pray for brothers and sisters who are going through treatments: Rev. Joseph Chen, Mrs. Mary Christie (Math teacher@Bellevue High) and Professor Chang. Please pray for God's healing love and power to be with them, showering them with needed strength & faith. Please contact the following coworkers if you have prayer request: Katherine, Tim, Kai, Karin, Hui, Hsieh, Sue-lan & Ching Fong. There's also a prayer box in the hallway for anyone to submit their prayer request. Coworkers will pray for you.

[TOFU / Operation Christmas Child] : "It is more blessed to give than to receive." Over the next few weeks, TOFU will be heading up this giving ministry by accepting toys, school supplies, clothes, toiletries and candies to be packed in gift shoeboxes. These will then be shipped to third world countries and given to children by missionaries of the Samaritan's Purse foundation.

[Community Service]: 2015 Open enrollment for Obamacare will start on 11/15. Church will provide a community service for our members and community friends by inviting International Community Health Services (ICHS) to come to our church for an Obamacare workshop and in-person application assistance. The schedule is as the below – Workshops: 11/9 After TM service, 12:30~1:15 p.m. at our church
11/9 After MM service, 3:00~3:45 p.m. at eastside site. Also ICHS will come to our church on 11/22 to provide one on one assistance with the application. This is by appointment only, so please make the appointment with ICHS in-person assister after the workshop. This service is not associated with any insurance company and is totally free of charge.

主日學參加參加人數 Sunday School Attendants	10/19	禱告會參加人數 Prayer Meetings Attendants	10/22
台語成人 Taiwanese Adult	-	週三教會 Wed. Church	11
英語成人 English Adult	-	週三東區 Wed. Eastside	15
青少年 Youth			
兒童 Children (AM/PM)	7	總人次 Total	26
總人次 Total		下週目標 Next week goal :	30

上週 Last Sunday 10/19	禮拜人數 Attendants	一般奉獻 General Offering
台語堂 Taiwanese	116	\$8,657.00
英語堂 English	combined	

聖工分擔

崇拜組 (Worship)	本週 10AM(10/26)	本週 12PM	下週 10AM(11/02)	下週 12 PM
司會 MC	陳宏義		Tim	
敬拜 Worship	聖歌隊	Daniel Hu	Ching Fong	EM
講道 Speaker	葉惠媛傳道	Pastor Jim	鄭溢恩牧師	Pastor Jim
司琴 Pianist	姚愛敏	Irvin	張明莉	
招待 Usher	羅良堂/張祝英	Eric / Moses	謝天真夫婦	
司獻 Offering	Karin / Shih Ku	Tom	Karin / 純卉	
影音 A/V Tech	Stan / Barry	Andy /Brain	Scott Pan / Jimmy Hsieh	
英語/華語翻譯	Shih Ku			

服事組(Serving)	本週 (10/26)	下週 (11/02)
獻花 Flowers	陳秀蘭	Karin
交通車 Rides	顏智美	顏智美
總務 Kitchen	楊麗英	Tim
洗米 Rice	李時英	Tim
拿菜 Lunch Pick Up	御膳	
送餐盤 Tray Return	Kai	徐榮泰
盛菜/清垃圾 Lunch Crew	心平安小組	Seattle 小組
男廁所 Men's Restroom	葉基和	Tim
女廁所 Women's Restroom	Sue Lin	
Afternoon Lunch Crew	College	College

兒童主日學 Children Sunday School

Time	Class	October	November
10:00~11:30	高年級 G1 -G5	Sally	Peter
	學前 3yr-K	Mei-Chen	Sandy
	幼兒 1~2 歲	Yu-Chi	Willa
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship	Angela	Scott
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program	Riana	--

第一堂台語主日禮拜程序

主後 2014 年 10 月 26 日

October 26th

序樂		司琴
宣召		司會
聖詩	#76 上帝所揀聖城錫安	會眾
啟應文	#16 詩篇 65 篇	司會/會眾
牧禱		葉惠媛傳道
獻詩	“瞻仰祢的榮美“	聖歌隊
讀經	使徒行傳 11:19-21	司會
講道	神的同在	葉惠媛傳道
回應詩歌	#80 求主奮興教會	會眾
奉獻	我之錢銀獻與祢 用出攏遵祢旨意 我之才情祢賞賜 甘願還祢做器具	會眾
歡迎 / 報告		司會
頌榮	# 337B	會眾
祝禱		葉惠媛傳道
阿們頌		會眾
殿樂		司琴

日期	台語講員	講章標題	經文
主題		~ 詩篇 51 篇 ~	
9/28	陳仰聖牧師	喇合:沙漠之花	書 6:22-25 : 來 11:29-31
10/5	鄭溢恩牧師	悔罪與認罪	詩 51:1-6
10/12	鄭溢恩牧師	寬恕與潔淨	詩 51:7-12
10/19	鄭溢恩牧師	憂傷與公義	詩 51:13-19
10/26	葉惠媛傳道	神的同在	使徒行傳 11:19-21

信息大綱

題目：「神的同在」

經文：使徒行傳 11:19-21

Order of Worship
Second Service English Worship
第二堂 英語主日禮拜程序

主後 2014 年 10 月 26 日

October 26, 2014

Prelude

Welcome and Praise

Offering

Announcement

Message “Ninevah Repents”

Response Song

Benediction

Date	Speaker	Topic	Passage
Theme	[Book of Jonah]		
9/28	Pastor Jim	Jonah's Mission	Jonah 1:1-6
10/5	Pastor Ian	Jonah's Guilt Discovered	Jonah 1:7-17
10/12	Pastor Jim	Jonah Relents	Jonah 2:1-10
10/19	Pastor Ian	(Combined Service)	Psalms 51:13-19
10/26	Pastor Jim	Ninevah Repents	Jonah 3:1-10
11/2	Pastor Ian	Jonah's Anger, God's Response	Jonah 4:1-10

Sermon Outline

Title: "Ninevah Repents"

Text: Jonah 3:1-10

According to the Word (vs. 3)

According to the Spirit (vs. 10)

Act Accordingly